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Več vsestranskega sodelovanja
Pred kratkim so se zbrali delegali gasilskih društev naše občine,

člani UO, NO zveze in gostje na redni letni skup&ini, ki je bila v gasil-
skem domu v Zg. Kašlju.

Skupščino je odprl predsednik
naše OGZ Ivan Miklavš, po izvo-
litvi organov skupščine pa je
predsedujoči Avgust Trplan dal
besedo predsedniku zveze, ki je
poročal o delu zveze in njenega
sekretariata v zadnjem letu.
Razen GD Prežganje so vsa ga-
silska društva imela redne letne
občne zbore. UO je imel pet red-
nih sej. Adaptiranih je bilo več
gasilskih domov, oziroma je
adaptacija nekaterih v teku.
Le-te je najbolj potreben gasilski
dom GD Zadobrova-Sneberje.
V bodoče se bo treba boij opirati
na srednjeročne načrte, posebno
glede finančnih sredstev za po-
trebe društev in zveze. V KS pa
bo treba še bol j sodelovati s štabi

CZ, LO in DS, posebno pri izde-
lavi obrambnih načrtov v KS in
tozdih. OGZ je dobro sodelo
vala s SIS za varstvo pred poža-
rom naše občine.

O operativnem delu zveze je
poročal poveljnik zveze Ivan
Trkov. Ustanovljeno je bilo teri-
torialno GD Klopce, industrij-
sko GD SAP pa se je preobliko-
valo v IGD SAP-Viator, s sede-
žem v Šiški. Vsa gasilska društva
so prejela delovne obleke in
plašče, vsa društva so tudi
opremljena z vozili manjšega
tipa, črpalkami in tlačnimi cevmi.
Nabavljena so bila štiri moder-
nejša vozila. Pereč problem je še
oprema za reševanje in zaščitna

oprema.
Večina društev je sodelovala

pri gašenju manjših požarov na
terenu in v tozdih. Društva so
seudeležila tudi občinskega tek-
movanja in tista, ki so dosegla
normativ 80% točk, so se uvr-
stila v nadaljnje tekmovanje, ki
bo ob republiškem 9. kongresu v
Brežicah. Iz naše občine so se na
to tekmovanje uvrstili enota vo-
jašnice Bratstva in enotnosti ter
moška in pionirska desetina GD
Sostro. Pionirske desetine so se
udeležile pionirskega tekmova-
nja za dan mladosti. Za pokal Ša-
leške doline je tekmovalo devet
desetin. Društva so sodelovala
tudi v lanski sklepni akciji
NNNP.

Na koncu se je Ivan Trkov
zahvalil vsera poveljnikom za

sodelovanje v času njegovega
18-letnega delovanja v zvezi.

Blagajniško poročilo je podal
blagajnik Franc Kocjančič, v
imenu NO pa je poročal Ivan
Anzelc. V razpravi je sodelovalo
več delegatov s problematiko iz
svojih društev. Skupščino sta
pozdravila predsednik IO SIS za
varstvo pred požarom Anton
Podobnik, v imenu MGZ Ljub-
ljana pa je pozdravil skupščino in
gasilcem čestital k uspehu Franc
Ciuha. Nato je bil izvoljen novi
UO NO zveze, s tem da je bil
spremenjen 26. člen statuta. Za
predsednika z 2-letno mandatno
dobo je bil ponovno izvoljen
Ivan Miklavš za poveljnika pa
Janez Bricelj. Obema kot tudi
zvezi želimo pri nadaljnjem delu
mnogo uspehov.
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